

par des ouvriers employés aux travaux de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'annexer au dossier actuellement devant le Département en Loi.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 16 courant, à 3 heures p.m.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

\* \* \*

Compte rendu de l'assemblée du 16 décembre 1915, p.m.

Sont présents: Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey et McDonald.

1.—(30147) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant le vote d'une somme de \$311.43, pour l'achat de différents articles requis pour le nouvel Edifice de Bain construit sur la rue St-Georges (Bain Rubenstein).

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recommander au Conseil, pour les fins ci-dessus le vote de ladite somme de \$311.43, à être imputée par virement sur les balances de crédits suivantes:

|                                                            |          |
|------------------------------------------------------------|----------|
| Salaires des chauffeurs de l'Hôtel de Ville . . .          | \$168.00 |
| Salaires des gardiens de bains d'été . . . . .             | 100.00   |
| Salaires des gardiennes de bains . . . . .                 | 15.00    |
| Salaires des femmes de peine de l'Hôtel de Ville . . . . . | 28.43    |
|                                                            | <hr/>    |
|                                                            | \$311.43 |

2.—Soumise une interpellation de M. l'échevin Boyd, au sujet de la nuisance causée par la fumée qui s'échappe de certaines bâtisses situées sur la rue des Conseillers et sur la rue Mayor.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions à l'Architecte de la Ville de prendre les mesures nécessaires pour faire cesser cette nuisance et de faire rapport au Bureau des Commissaires, et d'informer le Conseil de la présente décision.

3.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Incendies: Nos. 269, 270, 271, 272, 273, 274, 275, 276, 277, 278, 279, 280, 281, 282.  
Alarmes: Nos 75, 76.  
Maladies Contagieuses: No 110.  
Inspection du Lait et des Fermes: No 18.  
Hygiène et Statistiques: No 21.  
Eclairage: No 35.

4.—(30141) Soumise une interpellation de M. l'échevin Boyd, au sujet de la vitesse des automobiles.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant de Police de voir à faire respecter le règlement à ce sujet.

5.—(30139) Soumise une interpellation de M. l'échevin Lavergne, recommandant l'installation de boîtes d'alarmes sur certaines rues de son quartier.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies, pour rapport.

borers employed on the works in connection with the erection of the Municipal Library.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said communication be annexed to the record now before the Law Department.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until the 16th instant, at 3 o'clock p.m.

L. N. SENECAI,  
Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held on the 16th December 1915, p.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair, and Messrs. Ainey and McDonald, Commissioners.

1.—(30147) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that a sum of \$311.43 be voted to purchase different articles required for the new bath building erected on St. George street (Rubenstein Bath).

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To recommend to Council, for the above purposes, that said sum of \$311.43 be varied from the following available balance of appropriations:

|                                                     |          |
|-----------------------------------------------------|----------|
| Salaries of the City Hall, stokers . . . . .        | \$168.00 |
| Salaries of the caretakers of bath, during summer.. | 100.00   |
| Salaries of women-caretakers of baths . . . . .     | 15.00    |
| Salaries of charwomen at the City Hall . . . . .    | 28.43    |
|                                                     | <hr/>    |
|                                                     | \$311.43 |

2.—Submitted a question put by Alderman Boyd, anent the nuisance caused by the smoke of certain buildings situated on Councillors and Mayor streets.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That instructions be given to the City Architect to take the necessary measures in order to abate said nuisance and report to the Board of Commissioners and that the Council be informed of the present decision.

3.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Fire: Nos. 269, 270, 271, 272, 273, 274, 275, 276, 277, 278, 279, 280, 281, 282.  
Alarms: Nos. 75, 76.  
Contagious Diseases: No. 110.  
Milk and Farms Inspection: No. 18.  
Hygiene and Statistics: No. 21.  
Light: No. 35.

4.—(30141) Submitted a question put by Alderman Boyd, anent the speed of automobiles.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Chief of Police be instructed to have the by-law adopted in this connection, complied with.

5.—(30139) Submitted a question put by Alderman Lavergne, recommending that alarm boxes be installed on certain streets, in his Ward.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief of the Fire Department, for a report.